

הרבנות דק"ק ברלין גרמניה
Rabbinat der JGzB Deutschland
 ועד הכשרות **Kaschrut Komitee**

Rabbiner Yitshak Ehrenberg
 Rabbiner der Jüdischen Gemeinde zu Berlin

הרב יצחק ארנברג
 הרב ואב"ד דק"ק ברלין

כ"ט תמוז תשע"ט
 01.08.2019

תעודת כשרות

הנני מאשר בזה, שביקרתי במפעל אינטערקוועל בע"מ בעיר גרוסאייטינגן, גרמניה, ובדקתי את תהליך היצור של קמח חיטה, קמח תירס, קמח אורז, קמח שיפון וקמח שיבולת שועל, חיידקי חיטה, סובין, חיטה קמח אפונה, כורכום על עמילן, ועמילן תירס. המוצרים מכילים קמח טהור וסובין בלבד, ללא שום תוספות. אי לכך המוצרים הינם כשרים בתכלית.
 תעודה זו כוחה יפה עד ליום י' אב תש"פ (31.07.2020).

Koscherzertifikat

Hiermit bestätige ich, dass ich die Fabrikanlage der Firma **Interquell GmbH** in **D-86845 Großaitingen (Bahnhofstraße 94)** besucht habe. Nach gründlicher Prüfung konnte ich mich davon überzeugen, dass die Produkte **Weizenquellmehl, Maisquellmehl, Reisquellmehl, Reisquellstärke, Roggenquellmehl und Haferquellmehl, Weizenkeime, Weizenkleie, Erbsenquellstärke, Curcuma-Quellstärke, Maisquellstärke, Tomatenflocken, Instant-Weizenvollkornflocken und Spezial Granen Mix** ohne Beimischung von tierischen Fetten, Alkohol aus Trauben oder anderen verbotenen Zutaten hergestellt werden. Somit erkläre ich diese Produkte als kosher und zum Genuss erlaubt.

Dieses Zertifikat ist bis zum 31.07.2020 gültig.

Kosher-Certificate

Herewith, I certify that I visited the factory of **Interquell GmbH** situated on **Bahnhofstraße 94 D-86843 Großaitingen**. After strict control, I could convince myself that the products: **pregelatinised wheat flour, pregelatinised corn flour, pregelatinised rice flour, pregelatinised rice starch, pregelatinised rye flour and pregelatinised oats flour, wheat germs, wheat bran, pregelatinised pea starch, turmeric on Starch, pregelatinised maize starch, Tomato flakes, Instant whole grain flakes and Spezial Granen Mix** are produced without admixture of animal grease, alcohol from grapes or any other non-kosher ingredients. Therefore, I declare these products to be kosher and fit for consumption.

This certificate is valid until 31.07.2020.


 אב"ד דק"ק ברלין
 הרב יצחק ארנברג
 RABBIER Y. EHRENBERG
 RABBINER Y. EHRENBERG

Passauer Str. 4, 10789 Berlin

Tel: + 49 (0) 30 211 22 73, Fax: + 49 (0) 30 214 777 22

Mail: rabbi.ehrenberg@gmail.com